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KLASA: 007-02/22-01/2 

URBROJ: 2125/20-15 

Novalja, 18. veljače 2022. 

 

Z A P I S N I K 

 

S 8. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA OŠ A.G. MATOŠA NOVALJA 

 

održane 18. veljače 2022. u Novalji, u zgradi matične škole, u prostoriji praktikuma, s početkom u 13:00 

sati. 

 

Prisutni članovi: 

1. Ivana Kurilić, predsjednica Školskog odbora, predstavnica Osnivača 

2. Ana Vidas, pedagoginja, predstavnica Učiteljskog vijeća – zamjenica predsjednice Školskog 

odbora 

3. Dejan Tauzer, učitelj informatike, predstavnik Učiteljskog vijeća 

4. Kristina Šegota, učiteljica matematike, predstavnica Radničkog vijeća 

5. Ankica Peranić, predstavnica Vijeća roditelja. 

 

Odsutni članovi: 

1. Marija Vidušin, predstavnica Osnivač – službeno je odsutna, a izostanak je opravdala 

predsjednici Školskog odbora telefonskim putem 

2. Ante Dabo, predstavnik Osnivača – izostanak je opravdao predsjednici Školskog odbora 

telefonskim putem. 

 

Ostali: 

1. Aleksij Škunca – ravnatelj 

2. Darko Peranić – tajnik. 

 

 

Ivana Kurilić predsjednica Školskog odbora, otvara sjednicu, pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je 

istoj nazočno 5 od ukupno 7 članova, čime postoji kvorum za pravovaljani rad te predlaže sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 7. sjednice; 

2. Donošenje odluke o poništenju natječaja za ravnatelja Škole od 02. veljače 2022.; 

3. Donošenje odluke o raspisivanju natječaja za ravnatelja Škole. 

 

Pitanja i dopuna nije bilo te je dnevni red predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje: 

 

• dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika sa 7. sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik sa 7. sjednice dobili 

u prilogu uz poziv na ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik sa 7. 

sjednice: 

 

• Zapisnik sa 7. sjednice Školskog odbora održane 16. veljače 2022. 

je potvrđen u cijelosti, jednoglasno. 
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Ad 2. Donošenje odluke o poništenju natječaja za ravnatelja Škole od 02. veljače 2022. 

 

Riječ dobiva Darko Peranić tajnik te obavještava članove Školskog odbora da je Aleksij Škunca, jedini 

kandidat za ravnatelja Škole povukao svoju prijavu na natječaj, te se iz tog razloga hitno sazvala sjednica 

Školskog odbora. Rekao je da je Arijana Cimperman, sindikalna povjerenica u svojstvu Radničkog 

vijeća dala primjedbu da prijašnji natječaj nije donesen u formi sjednice, da je to točno i da je time 

prekršen Statut. Također je rekao da u samom tekstu natječaja nije stajala poveznica propisana čl. 103. 

stavkom 3. Zakona o hrvatskim braniteljima iz Domovinskog rata i članovima njihovih obitelji te 

poveznica propisana čl. 49. stavkom 3. Zakona o civilnim stradalnicima iz Domovinskog rata. 

Obavijestio je da je Škola u natječaju dužna objaviti poveznicu na mrežnu stranicu Ministarstva 

hrvatskih branitelja na kojoj su navedeni dokazi potrebni za ostvarivanje prava prednosti pri 

zapošljavanju i popunjavanju radnog mjesta iz navedenih zakonskih odredbi. Smatra da se iz svih ovih 

razloga natječaj treba poništiti. Rekao je da su u prijedlogu novog natječaja stavljene poveznice na 

mrežnu stranicu Ministarstva hrvatskih branitelja, ali da to već ulazi u raspravu o 3. točki dnevnog reda 

ove sjednice i da zbog toga ne bi dalje o tom pričao. 

O poništenju samog natječaja, ako ga kojim slučajem članovi Školskog odbora odluče poništiti, rekao 

je da je utemeljeno na čl. 129. stavku 1. Zakona o općem upravnom postupku odnosno da se nezakonito 

rješenje, u ovom slučaju natječaj, može poništiti ili ukinuti u cijelosti ili djelomično i nakon isteka roka 

za žalbu. Rekao je da prema čl. 131. Zakona o općem upravnom postupku rješenje može poništiti ili 

ukinuti javnopravno tijelo koje ga je donijelo, u ovom slučaju Školski odbor, a kako je Školski odbor 

drugostupanjsko tijelo unutar Škole, žalba protiv odluke o poništenju natječaja ne bi bila dopuštena, 

nego bi se protiv te odluke mogao pokrenuti upravni spor. 

Riječ je potom dobila predsjednica Školskog odbora te je rekla da je zbilja došlo do proceduralne 

pogreške jer bi se sve aktivnosti koje poduzima Školski odbor trebale raditi na sjednicama, no smatra 

da to nije tako velika pogreška jer su se svi članovi Školskog odbora pisano izjasnili i dali svoj stav o 

natječaju. Rekla je da smatra da bi bila veća pogreška da se natječaj poništava u kasnijoj fazi nakon što 

je donijeta odluka o molbama pristiglima na natječaju, ili da se npr. uopće nije glasovalo o tim molbama. 

Smatra da je osnova za poništenje natječaja obavijest o povlačenju prijave jedinog kandidata, dok je ovo 

drugo manje bitno. 

Riječ je dobio Aleksij Škunca ravnatelj te je rekao da je povukao svoju prijavu jer bi uvijek ostala sumnja 

hoće li se natječaj poništiti pošto nije donesen u formi sjednice, pa i nakon eventualnog izbora među 

kandidatima. Procijenio je da će se povlačenjem prijave ubrzati procedura ponovnog raspisivanja 

natječaja, jer da „Narodne novine“ objavljuju natječaje samo srijedom i petkom. Rekao je da bi se 

kompletan postupak mogao završiti do isteka aktualnog mandata ako se natječaj objavi u srijedu 23. 

veljače 2022. 

Kristina Šegota, predstavnica Radničkog vijeća je upitala hoće li sada objava novog natječaja biti u roku 

od 60 dana od isteka mandata aktualnom ravnatelju, a ravnatelj joj je rekao da je prva objava bila u roku 

i da se to smatra kao početak postupka izbora ravnatelja.  

Za raspravu se više nitko nije javljao te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje prijedlog 
odluke o poništenju natječaja od 02. veljače 2022. za ravnatelja Škole: 

 

• Školski odbor jednoglasno je donio odluku o poništenju 

natječaja za ravnatelja Škole od 02. veljače 2022. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt 

te objaviti u „Narodnim novinama“ i na mrežnoj stranici Škole. 

 

Ad 3. Donošenje odluke o raspisivanju natječaja za ravnatelja Škole 

 

Riječ dobiva tajnik te obavještava članove Školskog odbora da su prijedlog natječaja dobili u pozivu na 

ovu sjednicu te iz tog razloga ne treba opširnije obrazlagati poslani materijal. Također ih je obavijestio 

da je natječaj gotovo identičan onom natječaju o kome su se članovi Školskog odbora već izjašnjavali i 

kojeg su sada poništili, osim što su u ovom ponovljenom natječaju dodane odredbe o prednosti pri 

zapošljavanju i poveznice na mrežnu stranicu Ministarstva hrvatskih branitelja, o čemu je već bilo 
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govora u drugoj točki današnje sjednice Školskog odbora. Rekao je i da je razlika što se natječaj za 

ravnatelja sada raspisuje na sjednici Školskog odbora. 

Za raspravu se više nitko nije javljao te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje prijedlog 
odluke o ponovljenom natječaju za ravnatelja Škole: 

 

• Školski odbor jednoglasno je donio odluku 

o raspisivanju natječaja za ravnatelja Škole. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt 

te objaviti u „Narodnim novinama“ i na mrežnoj stranici Škole. 

 

 

Sjednica je završena u 13:16 sati. 

 

ZAPISNIČAR  PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG 

ODBORA 

 

Darko Peranić 
 

 

Ivana Kurilić 

 

 


